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Místo konání:

 zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov

Čas konání: 

od: 19:00 do: 20:30

Přítomni:

František Bouček (FB), Jitka Frydrychová (JF), Zora Chocholoušová (ZC), Zdeňka Jarošová
(ZJ), Milan Jirsák (MJ), Ladislav Marek (LM), Milan Ptáčník (MP), Jan Rangl (JR), 
Vlastimila Stará (VS), Jan Turek (JT)

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 10

Zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Nepřítomni:

omluveni: Karel Šafr

neomluveni: nikdo

Předsedající:

Ing. Ladislav Marek – starosta obce

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu Jitku Frydrychovou a Jana Turka a zapisovatelem 
Milana Jirsáka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dal 
předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Mochov určuje ověřovateli zápisu Jitku Frydrychovou a Jana Turka, 
zapisovatelem Milana Jirsáka.

Hlasování:

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Zora Chocholoušová, Zdeňka Jarošová, 
Milan Jirsák, Ladislav Marek, Milan Ptáčník, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan 
Turek

proti: nikdo

zdrželi se: nikdo

nepřítomen: nikdo

Usnesení č. 1/4 (k bodu 1) bylo Zastupitelstvem schváleno.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

2. Schválení programu

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.

K návrhu programu byly vzneseny následující návrhy na doplnění:

Nové body programu 

Diskuze:

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva:

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele..................... 1
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2. Schválení programu ....................................................................................................... 1

3. Schválení stočného pro rok 2011................................................................................... 2

Hlasování:

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Zora Chocholoušová, Zdeňka Jarošová, 
Milan Jirsák, Ladislav Marek, Milan Ptáčník, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan 
Turek

proti: nikdo

zdrželi se: nikdo

nepřítomen: nikdo

Usnesení č. 2/4 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

3. Schválení stočného pro rok 2011

Podklady: 

Podklad 1 – Mochov plán 2011 stočné (mail).xls

Termín podání návrhu bodu programu:

21. 01. 2011

Předkladatel:

Ing. Ladislav Marek – starosta obce 

Text odůvodnění:

Na základě jednání ze dne 20. 01. 2011 předložil VaK Mladá Boleslav upravený plán 
kalkulace stočného na rok 2011 v obci Mochov.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje stočné dle návrhu VaK Mladá Boleslav, a.s. ve výši 
32,96 Kč/m3 včetně DPH a příspěvek obce v maximální výši 167 000,- Kč + DPH 20%.

Hlasování:

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Zora Chocholoušová, Zdeňka Jarošová, 
Milan Jirsák, Ladislav Marek, Milan Ptáčník, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan 
Turek

proti: nikdo

zdrželi se: nikdo

nepřítomen: nikdo

Usnesení č. 3/4 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

Diskuze

Ladislav Marek – jednání 31.1.2011 v Sadské s ROPIDem – pokud kraj potvrdí, že od něj 
ROPID dostane dotaci ve stávající výši snížené o 24 %, tak dopravní 
obslužnost zůstane zachována. Nasazení kloubových autobusů – předpoklad 3 
spoje, cvičně v březnu jeden, v září další dva. Nutný příspěvek 17 000 Kč. To 
by bylo pro Mochov zvýšení dotace cca o 4 000 Kč měsíčně. 

Ladislav Marek – 31.1.2011 rezignoval na svůj mandát Karel Šafr. Další v pořadí Libor
Bezucha se rovněž vzdal zastupitelského mandátu, další v pořadí Petr Bureš se 
vzdal zastupitelského mandátu. Zastupitelem od 1.2.2011 se stal Jaroslav 
Kohout.
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Ladislav Marek – informace o Polabském motoráčku – zachování trati – Klub železničních 
cestovatelů. Nabízí propagaci obce. Roční příspěvek by byl ve výši cca 
5 000 Kč. 

Vlastimila Stará – dotaz, za kolik se prodá stávající zubařské křeslo. 

Milan Jirsák – dotaz na starostu obce, zda zná článek „Elektrárna je zas o krok blíž. Mochov 
protestuje.“ ze dne 22. 1. 2011, který vyšel v Mladé frontě Dnes a zda jsou 
tam jeho výroky zaznamenány správně – viz

http://mfdnes.newtonit.cz/default.asp?cache=702678. 

To stejné platí pro článek v Nehvizdském kurýru 1/2011, str. 7, zda jsou 
v článku „Mochov s výstavbou nesouhlasí, obává se však, že RWE si 
vyšlapává cestu jinudy“ od Petry Horákové zaznamenány správně výroky 
pana starosty a místostarosty.

Ladislav Marek – Věta: „V současné době chce mochovské zastupitelstvo znovu otevřít 
jednání s RWE.“ nikdo v rozhovoru neřekl.

Ladislav Marek – Rada města Čelákovic zřídila komisi, jejíž náplní je koordinace kroků 
místních samospráv, občanských sdružení a iniciativ v boji proti výstavbě 
paroplynové elektrárny v Mochově. Starosta Mochova pana Marek přijal 
nominaci na člena této komise.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
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Zápis vyhotoven dne:

31. 01. 2011

Zapsal:

Ing. Milan Jirsák: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Ověřovatelé zápisu:

Jitka Frydrychová: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Jan Turek: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Starosta obce:

Ing. Ladislav Marek: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .




